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Preşedintele Traian Băsescu a declarat, săptămâna trecută, citând un raport realizat de
Comisia prezidenţială de analiză a regimului politic şi constituţional din România, că avem
nevoie de reîmpărţirea administrativă a ţării, astfet încât să existe doar 9-12 judeţe.

  

România nu mai are nevoie de atâtea unităţi administrative, care înseamnă şi tot atâtea
birocraţii. E nevoie de o reîmpărţire administrativă suplă, astfel încât să avem 9 - 12 judeţe, aşa
cum sunt definite acum în Constituţie, sau regiuni într-o Constituţie viitoare. Pe de altă parte, nu
numele – judeţ sau regiune – este decisiv, ci raţiunea de a fi a acestor unităţi administrative. Iar
această raţiune este dezvoltarea echilibrată şi durabilă a teritoriului. Această dezvoltare este
posibilă dacă e creată, cu ocazia acestei reîmpărţiri a teritoriului, o veritabilă autonomie locală",
a declarat preşedintele Traian Băsescu.
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